

登記車主同意書
Consent Form of Vehicle Owner

本人明白港珠澳大橋的主橋(“大橋”)位於內地水域，

I understand that as the Main Bridge of the HZMB is located within the Mainland waters,

- (a) 所有使用大橋的跨境車輛，均須經過內地境內。因應內地當局要求，行經大橋往澳門的過境車輛須提供車輛及司機資料予內地當局作備案用途。本人同意運輸署向內地當局提供在貴署紀錄內的車輛及司機資料（載於下表）作備案；及

all cross-boundary vehicles using the HZMB will travel through the Mainland. It is the requirement of the Mainland authorities that all cross-boundary vehicles travelling via the HZMB to Macao must file with the Mainland authorities in advance the information of vehicles and drivers. I hereby consent to the disclosure by the Transport Department to the Mainland authorities the information of vehicles, vehicle owners and drivers so recorded in this Department (as set out below) for the purpose of filing of records.

- (b) 應內地當局要求，本許可證所限轄車輛不得運載國家標準《危險貨物品名表》內所列入的任何危險貨物。
as required by the Mainland authorities, the vehicle permitted under this closed road permit is not allowed to carry any dangerous goods listed in the List of Dangerous Goods of national standards.

車輛資料 Vehicle Particulars

- 車輛登記號碼 Vehicle Registration Mark
- 車輛類型 Vehicle Class
- 廠名 Make of Vehicle
- 型號 Vehicle Model
- 底盤號碼/車輛識別代碼
Chassis No./Vehicle Identification No.
- 引擎號碼 Engine No.
- 出廠年份 Year of Manufacture
- 載客人數 Seating Capacity
- 車身顏色 Colour
- 許可證生效日期 Effective Date of Permit

登記車主資料 Vehicle Owner Particulars

- 身份證明文件號碼或公司註冊證號碼
Identity Document No. /Certificate of Incorporation No.
- 姓名/公司名稱 Name /Company Name
- 聯絡電話/電郵地址
Contact Phone No./Email Address

內地「機動車交通事故責任強制保險」有效期

Validity Period of the Mainland compulsory traffic accident liability insurance

_____年_____月_____日至_____年_____月_____日

From _____(DD/MM/YYYY) to _____(DD/MM/YYYY)

本人已閱讀上述注意事項，並同意運輸署向內地當局提供以上資料作內地備案之用。

I have read the above notes and hereby consent to the disclosure by the Transport Department to the Mainland authorities the above information for the purpose of filing of records.

車主／獲授權公司董事簽名

Signature of Vehicle Owner/Company's Authorised Director :

車主／公司姓名

Name of Vehicle Owner/Company :

獲授權公司董事姓名（適用於以公司名義登記的車輛）

Name of Company's Authorised Director

(Applicable to vehicles registered in the name of a company) :

公司印章（適用於以公司名義登記的車輛）

Company Chop (Applicable to vehicles registered in the name of a company) :

車主聯絡電郵地址 Contact Email Address of Vehicle Owner :

車主香港手提電話號碼

Hong Kong Mobile Number of Vehicle Owner :

日期 Date :